
Protokół Nr XX/21

z obrad XX Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego, która odbyła się w dniu 29 października 

2021 roku, w godz. 1200- 1330.

Obradom przewodniczyła p. Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu 

Zambrowskiego.

W Sesji uczestniczyło 17 radnych. (lista obecności w załączeniu protokołu)

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad XX Sesji Rady Powiatu.
3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu.
4. Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok;
b) przekazania zarządzania drogą powiatową Nr 2025B Zambrów - Wądołki - Grzymały 

- Zagroby Łętownica - Czartosy - Srebrny Borek - dk. Nr 8 na odcinku 340 m, 
w lokalizacji od 19+433 km do 19+773 km.

7. Informacja o funkcjonowaniu Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych 
w Zambrowie.

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021.
9. Informacje nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych powiatu.
10. Informacje nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez członków zarządu 

powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych 
powiatu, członka organu zarządzającego powiatową osobą prawną oraz osób wydających 
decyzje administracyjne w imieniu starosty.

11. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12. Wnioski i oświadczenia radnych.
13. Sprawy różne.
14. Zakończenie obrad.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia
Obrady XX Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego otworzyła Przewodnicząca Rady 

Powiatu - Pani Edyta Marchelska- Groszfeld, która powitała radnych i zaproszonych gości.

Na podstawie listy obecności stwierdziła, że w Sesji bierze udział 17 radnych, co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Powiatu.
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Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XX Sesji Rady Powiatu

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek obrad XX Sesji. Poprosiła 

o zgłaszanie uwag i wniosków dotyczących porządku obrad.

Uwag dotyczących projektu porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że porządek obrad XX Sesji Rady Powiatu 

przyjęto przez aklamację.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu

Pani Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, 

że protokoły z XIX Sesji był wyłożony do wglądu wszystkich radnych.

Poprosiła o zgłaszanie ewentualnych uwag do projektu protokołu.

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie przez Radę Powiatu, projektu protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu) 

Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami

Informację o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami przedstawił Starosta 

p. Stanisław Ożlański. (Informacja w załączeniu protokołu)

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld poprosiła o zgłaszanie 

uwag i zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu 

między Sesjami.

Uwag i zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu 

Powiatu między Sesjami nie zgłoszono.

Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld poinformowała, że 

w okresie między sesjami nie wpłynęła żadna interpelacja. Poprosiła o zgłaszanie zapytań.

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad. 6a Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld powiedziała, że radni 

otrzymali do zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
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Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok. Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosiła Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Skarbnika 

Powiatu p. Jolantę Ołdakowską.

Pani Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwał w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok. Poinformowała, że w niniejszej uchwale 

dokonano zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 915.723,93 zł, wynikających 

z poniższych zmian:

1. Zwiększenie dochodów i wydatków z tytułu decyzji Wojewody Podlaskiego na zadania 

zlecone w dziale 700, w szczególności na zadania dotyczące gospodarki 

nieruchomościami Skarbu Państwa w części obsługi administracyjnej - 16.740,93 zł.

2. Zmniejszenie dochodów i wydatków z tytułu decyzji Wojewody Podlaskiego na zadanie 

zlecone w związku z zakupem pieca wraz z montażem do budynku stanowiącego 

własność Skarbu Państwa położonego w Szumowie o kwotę 1.400 zł.

3. Zwiększenie dochodów i wydatków z tytułu decyzji Wojewody Podlaskiego na zadania 

zlecone w dziale 851, przeznaczone na sfinansowanie składek na ubezpieczenia 

zdrowotne dla osób nieobjętych obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego - 161.115 zł.

4. Pozostałe zwiększenia dochodów i wydatków wynikają z potrzeby dostosowania kwot do 

przewidywanego wykonania planu do końca 2021 roku.

a) zwiększenie dochodów własnych o kwotę 589.489 zł z tytułu:

• wpływów z różnych opłat (dz.600), dochody planowane z tego tytułu wyniosą 393.991 

złotych,

• wpływu dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej 

(dz.700), dochody planowane z tego tytułu wyniosą 146.289 zł,

• wpływów z opłaty komunikacyjnej oraz z opłat za wydanie prawa jazdy (dz.750), 

dochody planowane z tego tytułu wyniosą 1.256 000 zł,

• wpływów z różnych opłat w zakresie uprawnień Wydziału geodezji i kartografii 

(dz.756), dochody planowane z tego tytułu wyniosą 466.700 zł,
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• wpływu udziałów w podatku CIT (dz.756), dochody planowane z tego tytułu wyniosą 

273.400 zł,

• wpływu udziałów w podatku PIT (dz.756), dochody planowane z tego tytułu wyniosą 

8.974.659 zł,

• wpływów z różnych opłat w zakresie uprawnień PUP (dz.853), dochody planowane 

z tego tytułu wyniosą 145.927 zł.

5. Zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 149.779 zł (dz.801) z tytułu realizacji 

umowy dotyczącej projektu: „ Wykwalifikowani uczniowie ZSA z perspektywami na rynka 

pracy

6. Zwiększenie wydatków o kwotę 612.869 zł na wydatki w oświacie (dz.801) w związku 

z wykazanymi brakami przez Kierowników jednostek:

• I Liceum Ogólnokształcące - zwiększenia dokonano w dziale 801 o kwotę 159 569, 

rozdział 80120 § 4010 - 185.000 zł, § 4110 - 30.000 zł; środki w kwocie 55.431 zł 

zabezpieczono poprzez zmniejszenie wydatków w rozdziale 80152 zgodnie 

z wnioskiem dyrektora,

• Zespół Szkół Nr 1 - zwiększenia dokonano w dziale 801 na kwotę 199.800 zł, w tym 

w rozdziale 80115 § 4010 -258.200 zł, § 4110 -26.850 zł; w rozdziale 80117 § 4010 - 

17.050 zł, § 4110 - 1.800 zł; w rozdziale 80120 § 4010 - 34.500 zł. Środki w kwocie 

138.600 zł zabezpieczono poprzez zmniejszenie wydatków w rozdziale 80152 zgodnie 

z wnioskiem dyrektora,

• Zespół Szkół Agroprzedsiębiorczości - zwiększenia dokonano w dziale 801 na kwotę 

210 000 zł, w tym w rozdziale 80115 § 4010 — 154.000 zł, w rozdziale 80120 § 4010 

- 56.000 zł,

• Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy w Długoborzu - zwiększenia dokonano 

w dziale 801, w rozdziale 80102 § 4010 - 172.900 zł; środki w kwocie 129.400 zł 

zabezpieczono poprzez zmniejszenie wydatków w rozdziale 85403 zgodnie 
z wnioskiem dyrektora.

7. Zwiększenie wydatków (dz.853) o kwotę 22.000 zł z przeznaczeniem na wypłatę 

dodatków specjalnych dla pracowników PUP w związku ze zwiększonymi dochodami 

powiatu z tytułu wydawanych zezwoleń na pracę sezonową oraz oświadczeń 
o powierzeniu wykonywania pracy cudzoziemcom.

8. Dokonano przesunięcia wydatków w ramach klasyfikacji budżetowej zgodnie 

z wnioskami kierowników jednostek organizacyjnych powiatu
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Pan Stanisław Rykaczewski zapytał jaka była wartość wniosków, o zwiększenie 

budżetów, złożonych przez poszczególnych dyrektorów szkół tj. ZSA, ZS Nr 1, LO i SOSzW. 

Czy środki jakie zwiększono są wystarczające. Ponadto chciałby wiedzieć z czego wynika 

zwiększenie wkładu własnego w programach 3.2.1. i 3.2.2.

W odpowiedzi p. Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu powiedziała, że wnioski, 

które wpłynęły od dyrektorów szkół zostały w 100% zrealizowane. Na chwilę obecną trudno 

powiedzieć czy będą one wystarczające. Jeżeli chodzi o programy 3.2.1. i 3.2.2, to 

przesunięcia zostały dokonane tylko między paragrafami i nie zwiększano na ten cel środków.

Więcej uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld odczytała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok i poddała go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz glosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XX/145/21 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 

2021 rok została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6b Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zarządzania drogą powiatową Nr 2025B 
Zambrów - Wądołki - Grzymały - Zagroby Łętownica - Czartosy - Srebrny Borek - 
dk. Nr 8 na odcinku 340 m, w lokalizacji od 19+433 km do 19+773 km.

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld powiedziała, że radni 

otrzymali do zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie przekazania 

zarządzania drogą powiatową Nr 2025B Zambrów - Wądołki - Grzymały - Zagroby 

Łętownica - Czartosy - Srebrny Borek - dk. Nr 8 na odcinku 340 m, w lokalizacji od 19+433 

km do 19+773 km. Poinformowała, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. 

Poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczących Komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, 

że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o omówienie projektu uchwały, a następnie 

o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu uchwały.

Pan Zbigniew Rzepiński - Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Rozwoju powiedział, że 

przekazanie zadania publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową Nr 2025 B 

Zambrów - Wądołki - Grzymały - Zagroby Łętownica - Czartosy - Srebrny Borek - dk. Nr 8 
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na odcinku 340 m, w lokalizacji od 19+433 km do 19+773 km następuje na wniosek Wójta 

Gminy Szumowo. Przejęcie przez gminę zarządzania drogą powiatową, na wskazanym 

odcinku, pozwoli na jego przebudowę ze środków Gminy Szumowo oraz umożliwi budowę 

infrastruktury drogowej na terenach inwestycyjnych. Zgodnie z art. 12 pkt 8a ustawy 

o samorządzie powiatowym do wyłącznej właściwości rady powiatu należy podejmowanie 

uchwał w sprawie powierzenia zadań publicznych, o których mowa w art. 5. W myśl art. 5 

powiat może zawierać porozumienia w sprawie powierzenia prowadzenia zadań publicznych 

z jednostkami lokalnego samorządu. Porozumienia podlegają ogłoszeniu w wojewódzkim 

dzienniku urzędowym. Z kolei art. 19 ust. 4 ustawy o drogach publicznych stanowi, że 

zarządzanie drogami publicznymi może być przekazane pomiędzy zarządcami w trybie 

porozumienia.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld odczytała projekt 

uchwały w sprawie przekazania zarządzania drogą powiatową Nr 2025B Zambrów - Wądołki 

- Grzymały - Zagroby Łętownica - Czartosy - Srebrny Borek - dk. Nr 8 na odcinku 340 m, 

w lokalizacji od 19+433 km do 19+773 km i poddała go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XX/146/21 w sprawie przekazania zarządzania drogą powiatową 

Nr 2025B Zambrów - Wądołki - Grzymały - Zagroby Łętownica - Czartosy - Srebrny Borek - 

dk. Nr 8 na odcinku 340 m, w lokalizacji od 19+433 km do 19+773 km została podjęta 

jednogłośnie.

Ad. 7 Informacja o funkcjonowaniu Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo- 
Wychowawczych w Zambrowie

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld powiedziała, że 

wszyscy radni otrzymali w materiałach na sesję informację o funkcjonowaniu Centrum 

Obsługi Placówek Opiekuńczo- Wychowawczych w Zambrowie. Poinformowała, że była ona 

przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosiła Przewodniczącego Komisji 
o przedstawienie opinii.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 
komisja przyjęła informację przez aklamację.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 
informacji.
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Uwag i zapytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o funkcjonowaniu Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo- 

Wychowawczych w Zambrowie została przyjęta przez aklamację.

Ad. 8 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld powiedziała, że 

wszyscy radni otrzymali w materiałach na sesję informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2020/2021. Poinformowała, że była ona przedmiotem 

posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosiła Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja przyjęła informację przez aklamację.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021 została 

przyjęta przez aklamację.

Ad. 9 Informacja nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych powiatu

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld przedstawiła 

informację nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych powiatu. 

Poinformowała, że zainteresowani mogą szczegółowo zapoznać się z nią w Biurze Rady. 

Poprosiła o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacje nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych powiatu 

została przyjęta przez aklamację.

Ad. 10 Informacja nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez członków zarządu 
powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek 
organizacyjnych powiatu, członka organu zarządzającego powiatową osobą 
prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu starosty

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld poprosiła 

o przedstawienie informacji nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez członków 

zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu, członka organu zarządzającego powiatową osobą prawną oraz osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu starosty.
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Pan Ireneusz Ślesiński - Sekretarz Powiatu odczytał informację nt. analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez członków zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika 

powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, członka organu zarządzającego 

powiatową osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu starosty

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zainteresowani mogą szczegółowo zapoznać 

się z nią w Biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacje nt. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez członków zarządu 

powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych 

powiatu, członka organu zarządzającego powiatową osobą prawną oraz osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu starosty została przyjęta przez aklamację.

Ad. 11 Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych

Pani Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że 

w pkt 5 porządku obrad nie zgłoszono żadnych interpelacji i zapytań.

Ad. 12 Wnioski i oświadczenia radnych

Pani Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała wniosek 

p. Stanisława Rykaczewskiego do budżetu powiatu na 2022 rok o przeznaczenie 20.000 

złotych dla KPP w Zambrowie i 20.000 złotych dla KPSP w Zambrowie z przeznaczeniem na 

zakup samochodów.

Pan Stanisław Rykaczewski wystąpił z prośbą o przegłosowanie tego wniosku.

Starosta p. Stanisław Ożlański poinformował, że wnioski do budżetu powiatu na 2022 

rok można było składać w terminie do 15 października. Nie widzi podstaw, aby w tej chwili 

ten wniosek głosować.

Poproszony o zabranie głosu p. Ireneusz Ślesiński - Sekretarz Powiatu powiedział, że 

wszyscy radni otrzymali informację o terminie składania wniosków do budżetu powiatu na 

rok przyszły. Wnioski te są rozpatrywane przez Zarząd Powiatu w trybie pracy nad budżetem. 

Taki projekt Zarząd jest obowiązany opracować do 15 listopada i przekazać go radnym oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Następnie radni pracują nad projektem w komisjach 

i dopiero trafia on na sesję. Jest to tryb pracy jaki uchwaliła Rada Powiatu.

Pan Bogdan Pieńczykowski - prawnik Starostwa Powiatowego w Zambrowie 

powiedział, że głosowanie nad tym wnioskiem jest chyba przedwczesne. Oczywiście zależy 

to od Przewodniczącego, ale nie jest to konieczne.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wnioski do budżetu powiatu należy składać 

w wyznaczonym terminie. Pan Rykaczewski usłyszał opinie Pana Starosty, Sekretarza 

Powiatu i prawnika, że tego wniosku nie należy głosować.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że już jeden wniosek do budżetu powiatu na 

2022 rok złożył. Teraz złożył drugi. Trwają pace nad projektem i nie widzi żadnych 

przeszkód, aby go w tej chwili złożyć i aby Rada Powiatu go przegłosowała. Złożył formalny 

wniosek o przegłosowanie tego, aby Zarząd Powiatu ujął te środki w projekcie budżetu na 

2022 rok.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że przekazuje wniosek Pana Stanisława 

Rykaczewskiego - Panu Staroście i zakończyła dyskusję tej sprawie.

Ad. 13 Sprawy różne

Pani Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu zapoznała 

radnych z odpowiedzią jaką udzieliła na pisma radnego p. Zbigniewa Jacha, które zostały 

odczytane na poprzedniej sesji, oraz jego następnym pismem. Podziękowała za cenne uwagi 

i stwierdziła, że do większości nie zastosuje się.

Następnie poinformowała, że w dniu dzisiejszym uczestniczyła w sesji Rady Gminy 

Szumowo i usłyszała wiele negatywnych opinii na temat pracy Starosty, Zarządu Powiatu 

i Rady Powiatu Zambrowskiego. Radni gminy prosili, aby powiat bardziej zainteresował się 

ich sprawami. Zaprosili samorząd powiatowy do odwiedzenia Szumowa i dróg znajdujących 

się na ich terenie, z którego osobiście skorzysta. Poinformowała, że będzie o tym rozmawiała 

z Panem Starostą i Wicestarostą, a szczegółowe informacje przedstawi na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu.

Powiedziała, że chciałaby poznać zdanie radnych na temat zaproszenia parlamentarzystów na 

sesję Rady Powiatu.

Wicestarosta p. Jacek Murawski stwierdził, że jako radny nie widzi żadnych 

przeciwwskazań, aby zaprosić parlamentarzystów. Mogliby oni wówczas przedstawić swoje 

dokonania i omówić działalność jaką prowadzą.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że także nie widzi żadnych przeciwwskazań. 

Jednak w dobrym tonie byłoby, aby w zaproszeniu wskazać w jakim zakresie my ich 

zapraszamy, aby mogli przygotować się do wystąpienia.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że jako radny powiatu składał do Zarządu 

kilka wniosków do rządowego programu Polski Ład. Między innymi wnioskował 

o przebudowę części ulicy Magazynowej i na to otrzymano środki. Ponadto wnioskował 
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o przebudowę części ulicy Obrońców Zambrowa wraz z budową nowego skrzyżowania - 

ronda z ulicą Ostrowska i ulicą Polową, przebudową części ulicy Wilsona, a także 

modernizację obiektów oświatowych i doposażenie szkół oraz budowę oddziału rehabilitacji 

w Szpitalu Powiatowym w Zambrowie. Stwierdził, że będą nowe edycje rządowego programu 

Polski Ład i chciałby, aby te inwestycje zostały uwzględnione przy składaniu następnych 

wniosków.

Odnosząc się do pisma Pana Zbigniewa Jacha powiedział, że wnioski które składa są tylko 

i wyłącznie jego i nie potrzebuje do tego zgody partyjnej. Stwierdził, że jest u nich 

demokracja.

Jeżeli chodzi o zaproszenie parlamentarzystów, to mają oni swoje biura na terenie miasta 

i osoba zainteresowana w każdej chwili może się z nimi spotkać.

Na zakończenie powiedział, że w tym tygodniu zostały ogłoszone wyniki rządowego 

programu Polski Ład i na teren Powiatu Zambrowskiego w sumie rząd przeznaczył 

42 miliony złotych na różne projekty. W związku z powyższym uważa, że efekt działania 

rządów Prawa i Sprawiedliwości jest widoczny gołym okiem.

Pan Zbigniew Jach zauważył, że Panią Przewodniczącą bardzo zabolało jego pismo. 

Stwierdził, że żal jest do niej pisać, ponieważ nie czyta ze zrozumieniem. Zwracając się do 

p. Stanisława Rykaczewskiego powiedział, że przez 12 lat był starostą i jego pytania oraz 

wnioski kompromitują jego osobę, ponieważ pyta o sprawy, które doskonale powinien znać. 

Jeżeli chodzi o zaproszenie parlamentarzystów, to chciałby przypomnieć, że to my ich 

wybieraliśmy i żadnych ustawek nie zamierza robić. Jeżeli przyjdą, a przyjdą na pewno przed 

zbliżającymi się wyborami, to pytania będą zadawana na bieżąco.

Pani Przewodnicząca stwierdził, że różnica między nimi jest taka, że ona odpowiada 

Panu Jachowi merytorycznie, a nie pisze poematów.

Pan Stanisław Rykaczewski zwracając się do Pana Zbigniewa Jacha powiedział, że 

jego pytania są merytoryczne i zgodne z potrzebami mieszkańców. Był Starostą oraz 

Wicestarostą i pamięta ile trzeba było trudu, aby pozyskać dofinansowanie w wysokości 

miliona. Teraz rząd Prawa i Sprawiedliwości daje środki w takiej wysokości, że Zarząd 

Powiatu nie jest w stanie ich wykorzystać w bieżącym roku i przechodzą one na rok następny. 

Stwierdził, że rząd Prawa i Sprawiedliwości realizuje politykę, która służy mieszkańcom 

Powiatu Zambrowskiego.

Pan Ryszard Świderski stwierdził, że jest koniec października i trudno wykorzystać 

środki, których nie ma na koncie i nie wiadomo kiedy przyjdą. Nie można mówić, że to jest 
sukces rządu, tylko ludzi którzy ciężko na to pracowali.
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Ad. 14 Zakończenie obrad

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Edyta Marchelska- Groszfeld podziękowała radnym i zaproszonym gościom za udział 

w obradach XX Sesji i zakończył posiedzenie Rady Powiatu Zambrowskiego.

(materiały w załączeniu)

Protok<06vVąła:

Ewa A. Kalinowska

Przewodniczący Rady

PRZEWODZIĆ ZĄCYRADY

Edyta Marclłel^a-Groszfeld
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